

**Da:** Turin Angeline - CADF <Angeline.Turin@cadf.ch>

**Inviato:** martedì 10 dicembre 2019 08:57

**A:** undisclosed-recipients:

**Oggetto:** CADF DCO Designation season 2020

Dear Sir/Madam,  
*Madame, Monsieur,*

I am contacting you following the confirmation letter sent few days ago regarding the designation of our Doping Control Officer(s) on your race.

*Je vous contacte suite à la lettre de confirmation envoyée il y a quelques jours concernant la désignation de notre agent de contrôle du dopage sur votre course.*

I am sending you attached the organizers guide in which you will find all the necessary information for the organization of the anti-doping controls that will be conducted during your race.

*Je vous envoie ci-joint le guide des organisateurs dans lequel vous trouverez toutes les informations nécessaires à l'organisation des contrôles antidopage qui seront effectués lors de votre course.*

Furthermore, I am also sending you a checklist which will be useful to verify that nothing has been forgotten.

*De plus, je vous fais parvenir une check-list qui vous sera utile pour vérifier que rien n'a été omis.*

I remain at your disposition should you need any further information.

*Je reste à votre disposition si vous avez besoin de plus amples informations.*

Kindest regards,

*Mes meilleures salutations,*



**Angeline Turin**

**In-Competition Testing Coordinator**

**Cycling Anti-Doping Foundation (CADF)**

.....  
T: +41 24 468 59 05

F: +41 24 468 59 14

CH - 1860 Aigle

[www.cadf.ch](http://www.cadf.ch)

ISO 9001:2015 (Certificate No 135806-2013-AQ-ITA-UKAS)